## Investor Relations 投資者關係

The Group is committed to establishing the closest relationship with the investment community. During the year under review, the Group's focus was to promote investors' understanding of the Group's growth prospects whilst keeping them abreast of the latest trends in the sourcing industry.

本集團致力與投資界建立緊密關係。於回顧 年度內,本集團的重點為向投資者宣傳本集 團的增長前景,同時亦讓彼等了解採購業的 最新發展趨勢。

The Group is pleased to report that in the Company's first year as a publicly listed company, the investment industry has shown a strong interest in meeting with the senior management, and understanding the key elements to the business model and growth drivers. As part of our commitment to provide major investment analysts with an insight into the Group's strategies and strengths, the Group held two investor presentations, two road-shows, five investor conferences and 35 investor meetings during the year under review. Investor updates on the Group's latest development were disseminated on a regular basis. The Group also held press conferences and investor meetings after both interim results and final results announcements.

本集團欣然呈報,於本公司成為上市公司的第一年,投資界對會晤高級管理層反應熱烈,並對本集團業務模式的主要元素及增長動力深表興趣。為向本集團主要投資分析員制析集團的策略及優勢,本集團於回顧年度內舉辦了兩次投資者簡報會、兩次路演、五次投資者會議及三十五次個別會議。投資者會議及三十五次個別會議。集團亦於中期業績及全年業績公佈後舉辦記者招待會及投資者會議。

To facilitate efficient response to the investment community, the Group also conducted an investor audit during the year under review. The information gathered is invaluable in promoting a mutual understanding between the Group and the investors. The Group's initiatives in investor relations are extensions to its corporate governance policies. During the year under review, the Group appointed a third independent non-executive director and planned to switch to quarterly reporting with effect from the financial year commenced on 1 May 2003. These measures reflect the Group's ongoing commitment to enhance transparency and corporate governance practices.

為加強有效回應投資社群,本集團亦於回顧年度內進行投資者調查,收集所得的資料有助增進本集團與投資者之間彼此的了解。本集團增進投資者關係的措施乃公司管治政策的延伸。於回顧年度內,本集團委任第三名獨立非執行董事,並計劃由二零零三年五月一日起開始的財政年度改為每季公佈業績。上述措施反映本集團持續落實提高透明度及公司管治的承諾。

# Analyst Contact Information 分析員聯絡資料



#### Cazenove Asia Limited 嘉誠亞洲有限公司

Denise Chai 蔡龍姬

denise.chai@cazenove.com T: (852) 2123 0308 F: (852) 2868 1411

#### **CLSA** Limited

里昂證券有限公司

Sarah Lee 李巧兒

sarah.lee@clsa.com T: (852) 2600 8350 F: (852) 2845 9844

### Core Pacific-Yamaichi International (HK) Ltd.

京華山一國際(香港)有限公司

Bonnie Lai 黎少霞

bonnie.lai@cpy.com.hk T: (852) 2826 0006 F: (852) 2536 9916

## DBS Vickers (Hong Kong) Limited DBS 唯高達香港有限公司

Alice Hui 許思敏

alice\_hui@hk.dbsvickers.com T: (852) 2971 1960 F: (852) 2521 1812

### HSBC Securities (Asia) Limited 滙豐證券(亞洲)有限公司

Anne Ling 林建純

anneling@hsbc.com.hk T: (852) 2996 6572 F: (852) 2845 1593

#### **ING Securities Limited**

Andrew Kuet 闕順昌

andrew.kuet@asia.ing.com T: (852) 2913 8576 F: (852) 2810 6127

## Kim Eng Securities (Hong Kong) Ltd.

金英証券(香港)有限公司

Jimmy Lam 林振國

jlam@kimeng.com.hk T: (852) 2532 8263 F: (852) 2877 0104

## SBI E2-Capital Research Limited 軟庫金匯研究服務有限公司

Patricia Yeung 楊佳琪

patriciayeung@softbank.com.hk T: (852) 2533 3721 F: (852) 2533 3733